
An Offer from a Gentleman

An Offer from a Gentleman_下载链接1_

著者:Quinn, Julia

出版者:Harpercollins

出版时间:2009-8

装帧:Pap

http://www.allinfo.top/jjdd


isbn:9780380815586

Sophie Beckett never dreamed she′d be able to sneak into Lady Bridgerton′s famed
masquerade ball - or that "Prince Charming" would be waiting there for her! Though
the daughter of an earl, Sophie has been relegated to the role of servant by her
disdainful stepmother. But now, spinning in the strong arms of the debonair and
devastatingly handsome Benedict Bridgerton, she feels like royalty. Alas, she knows all
enchantments must end when the clock strikes midnight. Who was that extraordinary
woman? Ever since that magical night, a radiant vision in silver has blinded Benedict to
the attractions of any other - except, perhaps, this alluring and oddly familiar beauty
dressed in housemaid′s garb whom he feels compelled to rescue from a most
disagreeable situation. He has sworn to find and wed his mystery miss, but this
breathtaking maid makes him weak with wanting her. Yet, if he offers her his heart, will
Benedict sacrifice his only chance for a fairy tale love?
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Julia Quinn is a New York Times bestselling author whose novels are perennial
bestsellers. As a graduate of Radcliffe College and Harvard University, she loves to
dispel the myth that smart women dont read (or write) romance. She has been
inducted into the Romance Writers of Americas Hall of Fame. There are ten million
copies of her books in print in the United States alone.
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在作者的书里，一个男人若是爱上了一个女人，主要表现在一看到她就上涌的欲望和无
法控制情绪的暴怒吼叫♀

-----------------------------
开头情节过于无聊老套，希望电视剧能拍好点吧毕竟演员还挺好看的XD
三个故事看下来感觉作者的套路就那么几样——男主对女主基本没有深入交流全是desir
e，然后因为意外/误会订婚，最后结婚。放弃接着看后面的几本了，有时间还是去补H
eyer吧。

-----------------------------
4/10
bridgertons系列看到目前为止最不喜欢的一本，可能是因为不符合现代社会的价值观
，而且我从Benedict第一次offer女主做情妇开始就不喜欢这个角色了，这是我看的这个
系列的第二本，加上剧版第一部，已经看清作者的套路了

-----------------------------
不太好看

-----------------------------
前半本会写书（灰姑娘/简爱剧情真是屡试不爽，不愧经典中的经典），后半本不会写
书
我不得不再次质疑角色的价值观…嗷不过中国言情小说不都这样嘛，看得爽就行（认清
定位之后就能愉快看书了，反正都是看来消遣的言情，什么语言的真的不重要）
但是！我认真怀疑作者的两性知识/捂脸
处女膜它应该不能被感觉到的吧？（我说什么呢我又无实践）以及你俩一定要最后睡着
吗？？？？
我对文笔的评价果然还是有好强的角色滤镜…呜呜呜anthony才是最好的bridgerton
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